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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

    
Výbor pro zdravotnictví a prevenci 
civilizačních chorob ZHMP  

 

ZÁPIS z 14. jednání 
Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP konaného dne 17. 6. 2024 v 16:30 hod. 

1. patro, místnost č. 135, Nová Radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1 
     

 
Přítomni: prof. MUDr. Zdeněk Seidl, Ph.D., Mgr. Pavel Čižinský, Mgr. Zuzana  Freitas Lopesová, Ing. Miloš Růžička, 

Mgr. Lenka Vedralová, prof. MUDr. Sergej Zacharov, Ph.D. , MUDr. Libor Zámečník, Ph.D., FEBU, FECSM, 
Ing. Alena Havelková  

Omluveni: Mgr. Marcela Kravciv Janečková, Ing. Jan Kavalírek, MUDr. Tom Philipp, Ph.D., MBA  
Nepřítomni: MDDr. Bára Malíková  
Hosté: Vojtěch Bíba, sekretář dlouhodobě uvolněné náměstkyně primátora hl. m. Prahy Ing. Alexandry Udženija   
Jednání řídil: prof. MUDr. Zdeněk Seidl, Ph.D., předseda Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob 

ZHMP      
 

Text zahájení: 

14. jednání Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP zahájil předseda, prof. MUDr. Zdeněk Seidl, 
CSc. v 16:40 hod.  

Z jednání se omluvili: Mgr. Marcela Kravciv Janečková, Ing. Jan Kavalírek, MUDr. Tom Philipp, Ph.D., MBA 

Nepřítomni: MDDr. Bára Malíková 

Přítomno 7 členů, výbor je usnášeníschopný. 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Zahájení 

2. Schválení programu a volba ověřovatele zápisu 

3. Schválení zápisu z jednání Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP ze dne 20.5.2024 

4. Projednání tisku R-51716 k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hl. m. Prahy Městská 
nemocnice následné péče 

5. Různé 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Zahájení 

Předseda Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP, prof. MUDr. Zdeněk Seidl, CSc. přivítal 
přítomné na dnešním 14. jednání výboru a konstatoval, že výbor je usnášeníschopný. 

2. Schválení programu a volba ověřovatele zápisu 

Předkladatel: předseda Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP 
Předseda výboru, prof. MUDr. Zdeněk Seidl, CSc. vyzval přítomné, zda mají připomínky k navrženému programu 
dnešního jednání. Mgr. Freitas Lopesová sdělila, že má připomínku k programu. Dotázala se předsedy výboru, zda je 
takto navržený program hoden ke svolávání výboru. Poukázala na to, že obsahem programu je pouze jeden bod ke 
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schválení, který navíc nespadá do oblasti zdravotnictví, ale týká se nemovitostí. Předseda výboru předpokládal, že na 
poslední chvíli mohou být předloženy závěry z pracovní skupiny k problematice hluku z veřejných produkcí. Mgr. 
Pavel Čižinský reagoval s omluvou, že doposud nezajistil potřebné podklady k pracovní skupině ve věci nadměrného 
hluku z veřejných produkcí dle domluvy na minulém jednání výboru. Předseda výboru uvedl, že navrhovat další body 
do programu je možné i během jednání, případně projednat další podněty v rámci bodu Různé. Předseda dále 
doplnil, že se snaží zachovat kontinuitu v konání výboru každý měsíc. Do budoucna je možné se domluvit na 
případném zrušení jednání výboru, pokud by program nebyl obsahově naplněn. Všichni přítomní s tímto postupem 
souhlasí. Mgr. Lenka Vedralová navrhla pokračovat v projednání a schvalování jednotlivých bodů a v rámci bodu 
Různé se vrátit k diskuzi k pravidlům konání výboru.  
 
Předseda výboru vyzval k hlasování o programu dnešního jednání. 
 
Následně proběhla diskuze k pravidlům rušení jednání Výboru pro zdravotnictví a prevence civilizačních chorob 
ZHMP. Všichni přítomní členové berou na vědomí, že mohou sami navrhnout zrušení jednání výboru. 
 
Předseda výboru vyzval k navržení ověřovatele zápisu z jednání Výboru pro zdravotnictví a prevence civilizačních 
chorob ZHMP ze dne 17.6.2024. Ověřovatelem zápisu byl navržen Mgr. Pavel Čižinský. 
 
Proběhla diskuze k pokračování v prezentacích jednotlivých příspěvkových organizací a přizvání jednotlivých 
zástupců příspěvkových organizací na jednání výboru. Ing. Miloš Růžička navrhuje přizvat ředitelku Mgr. Ivu 
Vyšatovou z Městské nemocnice následné péče. 

Usnesení č. U-VZPC-0054 

Výbor pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  
1.  program jednání Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP dne 17.6.2024 
2.  ověřovatelem zápisu z jednání Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP dne 

17.6.2024 Mgr. Pavla Čižinského 

pro: 6, proti: 0, zdržel se: 1, mimo místnost: 0 

3. Schválení zápisu z jednání Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP ze dne 20.5.2024 

Předkladatel: předseda Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP 
Předseda výboru, prof. MUDr. Zdeněk Seidl, CSc. vyzval přítomné členy k připomínkám k zápisu z jednání výboru ze 
dne 20. 5. 2024. Pro členy výboru byli upřesněni navržení členové pracovní skupiny k problematice nadměrného 
hluku z veřejných produkcí. Následně vyzval přítomné členy k hlasování. 

Usnesení č. U-VZPC-0053 

Výbor pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  
zápis z 13. jednání Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP konaného dne 20.5.2024 

pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

4. Projednání tisku R-51716 k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hl. m. Prahy Městská 
nemocnice následné péče 

Předkladatel: předseda Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP 
Předseda výboru předal slovo Ing. Aleně Havelkové, která představila tisk R-51716 k návrhu na změnu zřizovací 
listiny příspěvkové organizace hl. m. Prahy Městská nemocnice následné péče. Ing. Havelková uvedla, že se jedná o 
tisk technického rázu. Odboru zdravotnictví MHMP byl předán geometrický plán, ve kterém byla uvedena změna 
pozemků (rozdělení) pro Městskou nemocnici následné péče, Dále se u budov mění způsob využití dle zápisu v 
katastru nemovitostí.  
 
Proběhla diskuze. Předseda výboru následně vyzval přítomné členy k hlasování. 
  
V 16:53 hod. odešla z jednání Mgr. Lenka Vedralová. 
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Proběhla podrobnější diskuze k využití budovy MNNP. Ing. Alena Havelková doplnila, že dle statické studie nelze 
přistavět další dvě patra z důvodu umístění metra pod budovou MNNP. Suterén byl opraven dle norem a byly 
vytvořeny nové skladové prostory. Všechna patra jsou zcela využívána, dojde k opravě sociálních zařízení v 5. patře. 
Ing. Alena Havelková nabídla poskytnout všem členům obložnost nemocnice. Došlo k restrukturalizaci lůžek, 100 
lůžek nyní slouží pro následnou péči, 60 lůžek slouží pro dlouhodobou péči. 

Usnesení č. U-VZPC-0052 

Výbor pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP 

I .   d o p o r u č u j e  
materiál ve znění tisku R-51716 Zastupitelstvu hl. m. Prahy ke schválení 

pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

5. Různé 

Předkladatel: předseda Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP 
Předseda výboru vyzval přítomné členy, zda mají návrhy a podněty k projednání v rámci tohoto bodu.  
 
Mgr. Pavel Čižinský se omluvil, že doposud nesvolal pracovní skupinu ve věci hluku z veřejných produkcí. 
 
Dále předseda výboru hovořil o schváleném tisku k podpoře Nemocnice Na Františku na jednání ZHMP. Proběhla 
diskuze k financování NNF.  
 
Předseda výboru dále hovořil o možnosti pokračovat v prezentacích jednotlivých příspěvkových organizací. Doposud 
se členové výboru seznámili se dvěma příspěvkovými organizacemi MHMP, a to Městskou poliklinikou Praha a 
Zdravotnickou záchrannou službou hl. m. Prahy. Všichni přítomní souhlasí s tím, že na dalším jednání výboru dne 9. 
9. 2024 bude přizvána ředitelka Mgr. Iva Vyšatová z Městské nemocnice následné péče. Tajemnici výboru, Ing. Aleně 
Havelkové se ukládá, aby zajistila pozvání paní ředitelky z MNNP. 

Usnesení č. U-VZPC-0051 

Výbor pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP 

I .   ž á d á  
Ing. Alenu Havelkovou, ředitelku odboru zdravotnictví MHMP, aby zajistila pozvání ředitelky Mgr. Ivy Vyšatové 

z Městské nemocnice následné péče na příštím jednání Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních 
chorob ZHMP dne 9. 9. 2024 

pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 
Předseda výboru poděkoval všem přítomný za účast na dnešním jednání výboru a ukončil jednání v 17:11 hod. Další 
jednání Výboru pro zdravotnictví a prevence civilizačních chorob ZHMP je naplánováno v termínu 9. 9. 2024. 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
Ověřil: Mgr. Pavel Čižinský, člen Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP  
Zapsal: Ing. Alena Havelková, ředitelka ZDR MHMP, Martina Malá, DiS., MHMP - ZDR MHMP   

prof. MUDr. Zdeněk Seidl, Ph.D. 
předseda Výboru pro zdravotnictví a 

prevenci civilizačních 
chorob ZHMP 

 
 
 
 
  
  
 


